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Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget 
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1240 København K 

Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget har den 16. august 2016 stillet 

følgende spørgsmål nr. 831 (alm. del) efter ønske fra Dan Jørgensen (S) til 

udlændinge-, integrations- og boligministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål nr. 831: 

 

Vil ministeren oplyse, hvor mange kvoteflygtninge der pr. 1. august 2016 er 

blevet genbosat i Danmark efter udlændingelovens § 8 siden den seneste 

treårsperiode blev påbegyndt 1. januar 2014, og om ministeren således har 

disponeret over kvoten på 1500 flygtninge?  

  

 

Svar: 

 
Udlændinge-, Integrations- og Boligministeriet har til brug for besvarelsen af 
spørgsmålet indhentet et bidrag fra Udlændingestyrelsen, som jeg kan henholde 
mig til:  
 

”Udlændingestyrelsen har i perioden 1. januar 2014 – 31. juli 2016 

meddelt i alt 1.009 tilladelser efter udlændingelovens § 8 om 

kvoteflygtninge. Den resterende kvote er på 491 flygtninge. 

 

Bemærk at opgørelserne viser antallet af meddelte tilladelser. 

Opgørelserne viser ikke, om de pågældende kvoteflygtninge er indrejst 

og er blevet genbosat i Danmark.  

  

Opgørelserne for 2014 og 2015 er endelige, opgjort på baggrund af 

registreringer i udlændingemyndighedernes elektroniske 

sagsbehandlingssystem. Opgørelsen for 2016 er foreløbig, opgjort på 

baggrund af registreringer i udlændingemyndighedernes elektroniske 

sagsbehandlingssystem pr. 6. august 2016. 

  

Generelt bemærkes, at de statistiske oplysninger er behæftet med 

usikkerhed, da udlændingesystemerne er opbygget som journaliserings- 

og sagsstyringssystemer og ikke som egentlige statistiksystemer.” 
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Det skal supplerende oplyses, at det fremgår af regeringens helhedsplan, at det er 

besluttet at skubbe den resterende del af kvoten til senere år samt at de 

fremtidige kvoter bl.a. vil blive fastsat på baggrund af antallet af asylansøgere, der 

kommer til Danmark. 

 

 

Inger Støjberg  
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Anette Görtz 

 


